

COSMO SHOW

The ingenious magician and mentalist from Berlin

If you miss this, you'll be sorry!

While some artists play instruments, Cosmo plays with the viewer's mind. Cosmo is a mind gamer: hypnotist, memory artist, mentalist, and a master of his craft.

He has managed to bring a unique and unforgettable show to the stages of this world, each as unique as the art itself. With a penchant for perfection, Cosmo presents his art to the public in an exciting, fascinating, and humorous way.



Germany's mentalist

Mental art is an exciting form of entertainment for a discerning audience. Every show is unique and one of a kind, with audience participation. These amazing performances all have one thing in common: the thrill of uncertainty.

Let Cosmo take you on a journey into the world of memory, a world where your thoughts play the leading role, your reason and logic are completely turned upside down, and an unforgettable experience is created.

Tuesday, 27th September at Restaurant „Kagelarios“ in Koroni at 8 p.m. and
Thursday, 29th September Gymnasium Longá at 8 p.m.

In English language

Not suitable for kids under 8 years

FREE ENTRANCE

COSMO SHOW -- Ο πολυμήχανος μάγος και ψυχολόγος από το Βερολίνο

Θα ήταν κρίμα να το χάσετε!!!

Υπάρχουν καλλιτέχνες που παίζουν όργανα. Ο Cosmo δεν παίζει όργανο, αλλά παίζει αρκετά καλά με το μυαλό του θεατή. Ο Cosmo είναι ένας παίκτης του μυαλού: υπνωτιστής, καλλιτέχνης μνήμης, πνευματικός καλλιτέχνης, διανοητικός και μάστορας της τέχνης του.

Ο Cosmo κατάφερε να παρουσιάσει μια μοναδική και αξέχαστη παράσταση στις σκηνές αυτού του κόσμου. Που είναι ίσως τόσο μοναδικό όσο και η ίδια η τέχνη. Με κλίση προς την τελειότητα, ο Cosmo παρουσιάζει την τέχνη του στο κοινό με έναν συναρπαστικό, γοητευτικό και χιουμοριστικό τρόπο.



Ο Γερμανός πνευματιστής

Η mental art είναι μια συναρπαστική μορφή ψυχαγωγίας για ένα απαιτητικό κοινό. Το κοινό συμμετέχει άμεσα σε εκπληκτικές παραστάσεις παραφυσικών φαινομένων. Κάθε παράσταση είναι μοναδική, υποδειγματική στο είδος της. Όμως όλες οι παραστάσεις έχουν ένα κοινό χαρακτηριστικό: τη συγκίνηση της αβεβαιότητας.

Αφήστε τον Cosmo να σας ταξιδέψει στον κόσμο της μνήμης. Έναν κόσμο όπου οι σκέψεις σας παίζουν τον πρωταγωνιστικό ρόλο, ο ορθός λόγος και η λογική σας ανατρέπονται εντελώς και δημιουργείται μια αξέχαστη εμπειρία.

Τρίτη, 27 Σεπτεμβρίου στο εστιατόριο «Καγγελάριος» στην Κορώνη 8 μ.μ.

Πέμπτη, 29 Σεπτεμβρίου Γυμνάσιο Λογγάς στις 8 μ.μ.

Στην αγγλική γλώσσα

Δεν είναι κατάλληλο για παιδιά κάτω των 8 ετών

ΕΙΣΟΔΟΣ ΔΩΡΕΑΝ

COSMO SHOW - Der geniale Magier und Mentalist aus Berlin

Wer das verpasst, hat selber Schuld!!!

Es gibt Künstler, die spielen Instrumente. Cosmo spielt kein Instrument, aber dafür spielt er ganz gut mit den Gedanken der Zuschauer. Er ist ein Gedankenspieler: Hypnotiseur, Gedächtniskünstler, Mental-Künstler, Mentalist und ein Meister seines Fachs.

Cosmo hat es geschafft, eine einzigartige und unvergessliche Show auf die Bühnenbretter dieser Welt zu bringen. Die wohl so einzigartig ist wie die Kunst selbst. Mit dem Hang zur Perfektion präsentiert Cosmo spannend, faszinierend und humorvoll seine Kunst dem Publikum. Auch für die Shows in Englisch trifft Cosmo immer den richtigen Ton.



Germanys Mentalist

Die Mental-Kunst ist eine spannende Unterhaltungsform für ein anspruchsvolles Publikum. Das Publikum wird in verblüffende Darbietungen direkt mit einbezogen. Jede Show ist einzigartig, ein Unikat. Doch gibt es eine Gemeinsamkeit aller Darbietungen: den Kitzel der Ungewissheit.

Lassen Sie sich von Cosmo entführen - auf eine Reise in die Welt der Gedächtniskunst. Eine Welt, in der Ihre Gedanken die Hauptrolle spielen, Ihre Vernunft und Logik völlig auf den Kopf gestellt und ein unvergessliches Erlebnis geschaffen wird.

Dienstag 27.9.22 im Restaurant „Kangelarios“ in Koroni und
Donnerstag 29.9.22 im Gymnasium in Longà jeweils um 20 Uhr

Sprache Englisch

Nicht geeignet für Kinder unter 8 Jahren

EINTRITT FREI